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Referat fra FSU 10.05.2023 
 

Britt Ellinor Scott, Camilla H. Flem, Sissel Hauge, Eirik Viste, Emilie Harda, Geir Erik Ellefsen, 

Hallfrid Kristoffersen, Elin Selvikvåg, Helge Dragsund, Geir Inge Sivertsen, Ingeborg Havsø, Inger 

Johanne Fatnes Bø, Kari Helene Reinås, Sølve Braut, Geir Lende, Ole Tommy Haustavik Nilsen, 

Berit H. Kyllevik ( For Marit H. Christensen) 

 
Forfall: Ivar Halvorsen, Randi Teigen, Ingrid R Strømsvold, Marit H. Christensen 

Møteleder : Britt Ellinor Scott 

Tid : 10.05. 2023 kl. 12.00 – 14.00 

Sted : Teams 

 
Saksnummer Emne Ansvar 

26/23 Referat fra 29.03.2023 er godkjent ( Vedlegg 1) 

 
Saksliste godkjent ( vedlegg 2) 

Britt Ellinor S 

Scott 

27/23 Innlegg fra Klepp kommune, Ambulant rehabiliteringsteam 

( vedlegg 3) 

 
Målgruppen for ambulant rehabiliteringsteam er innbyggere med 

nye funksjonsfall som krever tverrfaglig rehabilitering/ 

behandling. 

Ambulant rehabiliteringsteam gir tjenester både i innbyggers 

hjem og i institusjon. 

Teamet skal være der behovet er størst for « tverrfaglig 

(spesialisert) rehabilitering». 

Ambulant rehabiliteringsteam er ansvarlig for faglig innhold i 

korttid/ rehabiliteringsavdelingen. 

Ambulant rehabiliteringsteam skal sørge for å spre ny kunnskap 

om nye behandlingsforløp knyttet til rehabilitering. Og kunnskap 

om rehabilitering generelt. 

Teamet blir knyttet til IKART når det er aktuelt. 

Klepp 

kommune v/ 

Håvard Braut/ 

leder for 

avdeling 

Helse og 

rehabilitering 

Sissel Hauge 
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Følsomhet Intern (gul) 

 Effekter ( ikke målbare- men vurdert fra tjenesten) : 

Opplever at det er lettere å være raskere ut med 

rehabiliteringstjenester, enn tidligere. 

Innbyggere unngår opphold i institusjon i flere tilfeller nå, enn 

før. 

Opplever å få til bedre tjenester- mer systematisk og helhetlig 

tilnærming 

Presentasjon fra fremlegget er vedlagt referatet. 

 

28/23 Tilbakemeldinger på forslaget til tjenestemodell - Tjenester 

til skrøpelige eldre 

( vedlegg 4) 

 
Saken godkjennes med følgende merknader som også sendes 

med tilbakemeldingen til tjenestemodellgruppen. 

 
Merknader : 

På side 10 er det en feil. Her skal det være en representant fra 

kommunene. Ikke Hallfrid Kristoffersen. Ingrid Strømsvold 

jobber med å finne en ny representant. 

 
Kompetansesenteret SESEAM skulle vært involvert som 

interessenter. Sissel Hauge og Sølve Braut sjekker ut hvordan 

SESAM best kan involveres i arbeidet. 

 
Det må tenkes på at tjenestemodellene blir utformet så likt som 

mulig. Det bør ikke bli fire ulike modeller for samhandling. 

Britt Ellinor 

Scott 

29/23 Forslag til felles strategidokument for Helsefelleskapet 

2023- 2028 

( vedlegg 5) 

 
Saken ble godkjent med følgende kommentarer: 

 
• Mangel på helsepersonell skyldes flere forhold( ikke bare 

demografi)Ta bort demografi 

• Bruk av velferdsteknologi/ teknologi skal være 
besparende hvis det skal iverksettes 

• Alt det som er vedlagt i lenker bør legges ved som 
vedlegg 

 
Gruppa som har utarbeidt strategien ferdigstiller dokumentet. 

Kari Helene 

Reinås/ Sissel 

Hauge/ 

Sigmund 

Hagland jr, 

Kommunalsjef 

Sokndal 

kommune 

30/ 23 Oppfølging av sak 16/23 fra FSU møte 29.03.2023 

Avvik grunnet manglende dokumentasjon 

 
Det er ikke en stor økning i antall avvik sammenlignet med 

samme periode i fjor. 

Oversikten viser en økning av antall avvik i ortopedisk avdeling. 

Avvikene der skyldtes ikke manglende epikriser. 

Sissel Hauge 
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 Det har vært noen uheldige hendelser. Det er derfor besluttet at 

det skal sendes ut epikrise i papirform, med pasienter som skal 

ha oppfølging i kommunale tjenester. 

 
Tre sykehjem har vært « test sykehjem i perioden 24.03.-10.04. 

Tasta sykehjem melder om gode resultat i perioden. De har fått 

epikriser på alle- i papirform eller digitalt. 

 
Saken tas opp igjen I FSU til høsten. 

 
 
 
 
 
 
 

 
Kari Helene 

Reinås 

31/23 1. Pasientforløp 2 - Hjerneslag ( vedlegg 6) 

 

Alle kommunene etablerer system for å sikre dette 

pasientforløpet. Kommunene er ulike, og vil måtte håndtere 

dette ulikt. 

Sykehuset arbeider med modell for forløpet. 

 
Saken blir meldt opp igjen til FSU møte i august. 

Det er et mål å få på plass et system for samhandling mellom 

kommuner og SUS som sikrer et helhetlig pasientforløp. 

 
Til FSU møte i august inviteres representant fra SUS , My Dung 

Nguyen Torkildsen, avdelingssjef/ avd. overlege på Lassa. Hun 

vil da orientere om håndtering av forløpet på SUS- så langt. 

 
2. Hvordan skal nye pasientforløp tas inn i 

Helsefelleskapet? 

 

Vurderes når denne saken kommer opp igjen i FSU møte i 

august. 

Sissel Hauge 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kari Helene 

Reinås 

32/23 Planer/ Tiltak for sommerferie avvikling i 2023 

Tiltak SUS: 

Alle 

  
Mottaksklinikken: 

Vansker med rekruttering av spl. Rekrutterer inn 

medisinstudenter 

Tar i bruk noen flere senger 

Bruker vikarbyrå i spesialavdelinger 

Ekstra lønn for ugunstige vakter blir tilbudt 

Inger Johanne 

F. Bø 

 
Kirurgisk : 

Vanskelig med rekruttering av vikarer i ferien 

Styrker første del av ferien med et øyeblikkelig hjelp team 

Tar bort litt elektiv virksomhet 

Øre nese hals vil ha noe planlagte operasjoner på barn 

Det blir gitt ekstra kompensasjon på spesielle vakter for å sikre 

nok personell. 

 

Geir Lende 
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 Kvinne- og barneklinikken 

Kvinneklinikken rigger for normal tilbud hele sommeren 
Mulig stengt på Fødeloftet i perioder 
Barneavdelingen har en krevende drift, og har hatt det en lang 
periode 
Går ned på antall senger 

 
Berit H. 

Kyllevik 

Psykisk helsevern 

Stenger 1 post på Sandnes DPS fra 16 juni 

Fra starten av juli stenger en post på Våland i 4 uker 

Erfaring har vist at trykket på tjenesten er knyttet til tilbudet på 

SUS, ikke på DPS ene ( om sommeren) 

 
Sølve Braut 

Kommuner : 

Stavanger kommune 

Vanskelig å rekruttere vikarer til ferien 

Har delt ferieavviklingen i tre. Det er ikke mulig å gjennomføre 

ferien med to deling av ferie, det blir for sårbart, for dårlig 

fagkompetanse. 

 

 
Helge 

Dragsund 

Stavanger kommune, Psykisk helse / rus tjenesten 

Vanskelig med rekruttering av ferievikarer 

Skal ha nok kompetanse til stede hele tiden 

Mangel på kompetanse skal ikke være grunn til økt innlegging i 

sykehus 

 

 
Geir Erik 

Ellefsen 

Hjelmeland kommune 

Vanskelig å rekruttere vikarer 

Har system for vakter med ekstra kompensasjon for å få løst 

ferien 

Tilbyr kompensasjon til personell som kan ta ferie utenom 

hovedferien 

 
Camilla Flem 

Egersund kommune 

Vansker med ferievikarer 

Betaler fast ansatte bedre lønn for å ta mer vakter i ferien 

 

 
Ingeborg 

Havsø 

Sandnes kommune 

Melder de samme utfordringene som de andre kommunene. 

Vurderer at heltidsorganisering og bruk av årsturnus gir effekter 

som bedre dekning av fagpersonell i ferieavvikling. 

Gir lettere og bedre ferieavvikling. 

Har også lønnskompensasjon til ansatte på vakter i ferien 

 
 
Elin Selvikvåg 

Jærkommunene 

Vansker med rekruttering 

Arbeider med å få mer bruk av helsefagarbeidernes kompetanse 

Det jobbes med heltid og årsturnus for å få bedre drift gjennom 

året- inkludert ferier. 

Arbeider med å bli KlinObsKommune. Styrke kompetanse, 

 

 
Britt Ellinor 

Scott 
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 ansattes mulighet til håndtere akutte endringer i situasjonen til 

innbyggere som mottar helsetjenester. Mer robuste tjenester . 

 
Time kommune – arbeider med å få økt bruk av Jæren ø hjelp 

 

 
Konklusjoner: 

Evaluering av ferien blir sak i FSU møte i august. 

Beredskapsmøter blir holdt i sommer hvis det blir behov for det 

 
Oppgavedeling og nye arbeidsmåter ble en del av drøftingen i 

denne saken. 

Det ble besluttet at oppgavedeling og nye arbeidsmåter tas opp 

som egen sak til høsten, for erfaringsdeling og læring. 

 
 
 
 
 
 
 

 
Britt Ellinor 

Scott 

33/23 Status vedrørende videre drift av Sandnes DPS 

 
En avdeling på Sandnes DPS blir stengt fra 16 juni 

Målet er at den avdelingen som driftes videre blir en fast 

avdeling(ikke en midlertidig løsning.) 

Er i prosess ift hvilke tjenester det må kompenseres med, når 

den ene avdelingen legges ned. SUS vil samhandle med 

kommunene om dette. 

Arbeider nå med interne tiltak for styring av pasienter mellom 

tilbudene i Sola og Stavanger. 

 
Kommunene melder at de ønsker dialog tidlig (nå), før det er 

besluttet hva som blir kompenserende tiltak. 

De kompenserende tiltakene bør etableres samtidig som den 

ene posten legges ned. 

Det blir viktig med god informasjonsflyt – og orientering om 

konsekvenser. 

 
Konklusjon: 

Sølve Braut kaller inn kommunene til møte før sommeren. 

Sølve 

Braut 

34/23 Plan for revisjon av samarbeidsavtalene 

FSU henvender seg til SSU for å få avklart hvordan arbeidet 

med revisjon av den overordnede samarbeidsavtalen skal 

organiseres. 

 
Forslag: 

FSU gis mandat til hvordan arbeidet skal organiseres. 

Hvordan strukturen skal legges, hvilke punkter skal prioriteres 

først i arbeidet osv. 

Nye punkter i avtalen, punkt 12 og 13, Hvordan skal det tas inn i 

avtaleverket? 

Avklare om det fortsatt skal være delavtaler? Eller om det heller 

bør være prosedyrer? 

Sissel Hauge 
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 Hvem som skal delta i forhandling og godkjenning av avtalen? 

 

Veilederen for ny samarbeidsavtale skal bli klar/ publiseres i 

disse dager. 

 

35/23 Evaluering av Partnerskapsmøte 

Høyst aktuelle tema som var valgt 

Spennende dag 

Veldig bra med Bovim. Det gikk fint at han var med på Teams 

Debatten kunne vært organisert annerledes. 

Kanskje hadde det vært bedre med en åpen debatt? Der 

deltakerne i salen kunne deltatt. 

 

Avdelingssjefer og kommunalsjefer bør inviteres med neste 

gang. 

Alle 

Evt Innleggelser fra sykehjem- med covid eller annen smitte 

I det senere har det vært flere innleggelser av personer med høy 

alder som har sykehjemsplass, er Covid positive, eller har 

annen smitte. 

Behandling av disse pasientene i sykehjem gir bedre 

behandlings forløp, enn innleggelse i sykehus. 

Inger Johanne 

F. Bø 

 
 
 

 

Referent 
 

Marianne Sund 
rådgiver 

 

 
Dette brevet er elektronisk godkjent. Skal du svara på brevet, ønsker me at du gjer det elektronisk 

via sikker digital innsending. 

 

 

Vedlegg: 
Referat fra FSU 29.03.2023 

Møteinnkalling FSU 10.05.2023 ( Teams møte) 

Ambulant rehabiliteringsteam 

Forslag til strategidokument Helsefelleskapet 2023 - 2028 

Implementering av pasientforløp hjerneslag (1) 

Saksforelegg - Innspill til tjenestemodellgruppen - tjenester til skrøpelige eldre 

https://www.time.kommune.no/tenester/organisasjon/kontakt-oss-time-kommune/

